
 
POVPRAŠEVANJE 
Občinski gozdovi 

 
VPRAŠANJE OBČINE ČLANICE: 
 
»V letošnjem letu je snegolom naredil veliko škode po gozdovih. Občina ima v lasti kar nekaj 
gozdnih površin, ki jih je potrebno počistiti.  
 
Zanima nas ali se pospravljanje gozda, smatra kot prodaja občinskega premičnega 
premoženja in mora biti vključena v letni program ali ne. Ali je potrebno izvesti zbiranje 
ponudb, ali se lahko sklene neposredna pogodba.   
 
Prosimo vas, da nam občine posredujejo izkušnje, da bi pravilno izvedli postopek čiščenja 
gozdov.« 
 
ODGOVORI OBČIN ČLANIC: 
 
LOGATEC 
 
Občina Logatec na podlagi izdane odločbe s strani Zavoda za gozdove izbere najbolj 
ugodnega ponudnika za t.i. odkup lesa na panju. Do sedaj smo pridobili odločbe za 
sanitarno sečnjo poškodovanih in obolelih dreves. Z gozdarji imamo v načrtu izvesti tudi 
redno odkazilo. Les bomo prodali na panju najbolj ugodnemu ponudniku.  
 
RADOVLJICA 
 
Glede omenjenega vprašanja so izkušnje Občine Radovljica sledeče: čiščenje gozda in 
podobno  ni razprodaja občinskega premoženja. Vsaka občina mora gospodariti z gozdnimi 
zemljišči,  po navadi je s strani revirnega gozdarja Zavoda za gozdove RS o tem obveščena – 
dobi odločbo, zato mora občina kot lastnik ukrepati, torej pospraviti, ob večjih vetrolovih bo 
les prodala, itd. Občine so lastnice zemljišč kot vsaka druga fizična ali pravna oseba. Kako pa 
je to urejeno s Skladom kmetijskih zemljišč in gozdov pa ve vsaka občina posebej (lahko da 
sklad za tujo lastnino podeli koncesijo za upravljanje z gozdom). Problematika je obširna, 
ampak naša občina v občinskih zemljiščih sama gospodari.  Manjše veje lahko pospravijo 
fizične osebe, saj to občini predstavlja strošek, če to počnejo same- vendar vse na podlagi 
pisnega soglasja. Drugače pa les tudi prodajamo (trenutno smo v sečnji 300 m3 lesa in ga 
prodajamo podjetju za domačo proizvodnjo). 
 
S spoštovanjem, 

Jasmina Vidmar, 
Generalna sekretarka  


